
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 

38 RvO GroenLinks van mevrouw C.T. Nieuwenhout over 

duurzaamheidsmaatregelen bij evenementen. De brief van de vragensteller 

treft u als bijlage aan.  

 

 

Beantwoording vragen 

 

1. Herkent het college zich in het beeld dat de aandacht voor duurzaamheid 

bij evenementen tamelijk uiteen loopt en dat bij sommige festivals de mate 

van duurzaamheidsmaatregelen aan de magere kant is? 

 

Ja, wij constateren met u dat er evenementen zijn die al verregaande 

duurzaamheidsmaatregelen nemen, zoals ESNS, Noorderzon en Paradigm 

Festival. Er wordt op steeds meer evenementen geëxperimenteerd met 

innovatieve duurzaamheidsmaatregelen. Andere evenementen zijn nog 

minder ver in het toepassen van duurzaamheidsmaatregelen.  

 

2. Hoe beoordeelt het college in de huidige vergunningverlening en in de 

handhaving de mate waarin de organisatoren van evenementen aandacht 

besteden aan de duurzaamheid van hun evenement? 

 

Belangrijk onderdeel van de vergunningverlening is het zoveel mogelijk 

voorkomen van schade aan groen. Ter bescherming van het groen worden 
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daarom voorschriften aan de vergunning verbonden. In bepaalde gevallen 

kunnen activiteiten of zelfs het hele evenement geweigerd worden. In 

locatieprofielen kunnen specifieke randvoorwaarden worden opgenomen om 

zorg te dragen voor groen. Het locatieprofiel voor het Noorderplantsoen bevat 

bijvoorbeeld voorwaarden over het gebruik van het park. Wij hebben de 

afgelopen jaren een faciliterende en informerende rol gespeeld bij de 

verduurzaming van evenementen. Er is bewust gekozen organisatoren niet te 

verplichten tot het nemen van maatregelen. Wel stimuleren we aanvragers in 

gesprekken tot het nemen van duurzaamheidsmaatregelen. Ook hebben wij 

een aantal grote evenementen samen met Green Events begeleid bij de 

verduurzaming van hun evenementen. We stellen vast dat organisatoren in 

toenemende mate zelf duurzame maatregelen nemen.   

 

3. Sommige evenementen vinden plaats in de openbare ruimte en/of op 

terreinen die in eigendom zijn van de gemeente Groningen, zoals de 

Drafbaan in het Stadspark. Heeft het college mogelijkheden om als eigenaar 

strengere eisen te stellen aan de duurzaamheidsmaatregelen? Zo ja, is het 

college bereid dat te doen? 

 

Wij hebben de mogelijkheid om strengere eisen te stellen aan 

duurzaamheidsmaatregelen. Deze mogelijkheden, en de voor- en nadelen 

hiervan, worden expliciet meegenomen in de evaluatie van het strategisch 

evenementenbeleid die we dit najaar aan u zullen aanbieden. 

 

4. Is het college bereid om in het evenementenbeleid duurzaamheid een 

belangrijker onderdeel te maken van de vergunningverlening, wellicht met 

eisen die gedifferentieerd zijn op basis van de grootte van evenementen? Is 

dit mogelijk binnen bestaande wet- en regelgeving? 

 

Wij zijn voornemens de aandacht voor duurzaamheid een grotere rol te laten 

spelen bij de vergunningverlening. De beleidsevaluatie bevat voorstellen met 

betrekking tot duurzaamheidsmaatregelen. De differentiatie van eisen op 

basis van de grootte van evenementen is binnen de bestaande wet- en 

regelgeving mogelijk. 

 

5. Is het college bekend met het beleid van de gemeente Amsterdam met 

betrekking tot het stimuleren en het stellen van eisen aan verduurzaming van 

evenementen? Hoe beoordeelt het college dat beleid? Ziet het daarin, of in 

het evenementenbeleid van andere gemeenten, voorbeelden die in Groningen 

toegepast kunnen worden?  

 

Wij zijn bekend met het duurzaamheidsbeleid voor evenementen van de 

gemeente Amsterdam. Wij kijken met veel interesse naar dit beleid, maar ook 
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naar het beleid van andere gemeenten. Hierin zien wij voorbeelden van 

maatregelen die ook in Groningen toegepast zouden kunnen worden. 

 

6. Is het college bereid om bij de evaluatie van het evenementenbeleid die 

voor het najaar gepland staat met nadere voorstellen te komen over de wijze 

waarop evenementen in de gemeente Groningen verder zouden kunnen 

worden verduurzaamd? 

 

Ja. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

 

de burgemeester,    de secretaris, 

Peter den Oudsten     Diana Starmans 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 

 


